



Galleon International Limited is an acclaimed gourmet supplier in Hong Kong. We are proficient in supplying premium frozen & chilled beef, pork, lamb, poultry, seafood & processed foods from all over the world and providing quality service to Hong Kong, Macau and China market. Galleon International was established in 2008 by a group of industry gurus who have been devoted to frozen food trading for over 40 years. With wealthy pool of product knowledge, experience, connection and long-term vision, Galleon International keeps endeavoring in worldwide procurement of quality food with sincere service, and puts food safety first – a commitment which has been recognized and commended by customers and suppliers.

朗進國際有限公司為香港主要高級食材進口商之一，從世界各地入口優質冰鮮及冷凍牛肉、豬肉、羊肉、家禽、海產及加工食品，客戶遍佈港澳及大中華地區。公司成立於 2008 年，其團隊成員於業內擁有逾 40 多年食品貿易經驗，具有極豐富的產品知識及採購網絡，與各國知名食品供應商關係友好，並與各肉類/海產協會緊密合作，致力推廣各種精優食材，並高度關注食品安全，提供優質服務，深受客戶及業界認同。



2008

Galleon International Ltd. was founded.
朗進國際有限公司成立。



2015

Shanghai branch office was setup.
朗進(上海)國際貿易有限公司成立。



2017

New branch of retail outlet - DeliFans in Kennedy Town.
DeliFans 位於堅尼地城新分店開張。



2021

Expansion of food processing center with additional cold storage and related facilities. Strengthen self-owned cold chain logistics with more refrigerated trucks.
進一步擴充食品加工場、更大面積的冷藏庫及加工設備。增添更多大型冷藏貨車，加強冷鏈物流配送服務。

Milestones

2009

First retail outlet DeliFans in San Po Kong.
位於新蒲崗開設首間高級食材專門店 – DeliFans。



2017

Relocated to self-owned office and set up ISO 22000 accredited food processing center.
自置新辦公室及食品加工場及獲取 ISO 22000 食品安全管理證書。



2019

Set up new branch office in Japan, and joint venture with Advent Food Solutions.
於日本橫濱成立 Galleon Japan Ltd.，並成立合營公司 – 朗峰食品有限公司。



2021

New branches of retail outlet - DeliFans in To Kwa Wan & Norht Point.
DeliFans 土瓜灣及北角分店投入營業。

